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Onderstaand treft U de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 48 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Hoe denkt u met de door Stichting Vrienden Kasteel Vaeshartelt aangegeven oplossing om te gaan? 
 
Antwoord 1: 
Er is geconstateerd dat de beuken langs de Beukenlaan ziek zijn. Hier is uitgebreid onderzoek naar 
gedaan waaruit blijkt dat er een schimmel (honingzwam) in de wortels zit. Uit een rapportage blijkt 
dat op middellange termijn de bomen zelfs een gevaar zouden opleveren voor het openbare, nieuw 
aan te leggen fiets- en wandelpad. Maatregelen zijn dus noodzakelijk en kap is onvermijdelijk. De 
vraag is op welke manier. Hiervoor is een kapvergunning aangevraagd en er is overleg met de 
Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed (RCE) opgestart. In dit traject heeft onder andere de stichting 
Vrienden van Vaesthartelt zich gemeld met een aantal bezwaren en mogelijke oplossingen. De 
opties genoemd in de brief van de stichting Vrienden van Vaeshartelt worden serieus bekeken en 
betrokken bij de totale afweging, die aan het nog te nemen besluit ten grondslag zal liggen. Kortom, 
er is nog geen definitief plan en besluit. 
 
Vraag 2: 
Zijn er naar uw inzicht mogelijkheden de beukenlaan te behoeden voor sloop? 
 
Antwoord 2: 

Sloop is niet aan de orde, wel zullen er bomen gekapt moeten worden omdat ze ziek zijn. De 
lijnvormige elementen van het landgoed, in casu de lanen en zichtassen,  worden voor de toekomst 
behouden door de vervanging van zieke bomen. De wijze waarop, gefaseerd dan wel in een 
keer, onderzoeken we nu samen met de RCE. 
 
Vraag 3: 
Gaat u met de stichting hierover in gesprek en bent u bereid de raad op de hoogte te blijven houden 
over de ontstane situatie met oplossing zoals aangegeven door de stichting? 
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Antwoord 3: 
Wij zullen nadat alle adviezen binnen zijn zeker met een vertegenwoordiging van de Stichting 
Vrienden Kasteel Vaeshartelt in overleg gaan. Daarna nemen we op basis van alle argumenten een 
definitief besluit. We zullen de raad uiteraard op de hoogte stellen van dit besluit. 
 
Vraag 4: 
Is er al voorzien in de inventarisatie van Europees beschermde vleermuizen en andere beschermde 
flora en fauna? Is er al een ontheffing wet Natuurbescherming verkregen voor eventuele sloop 
beukenlaan? 
 
Antwoord 4: 
Er zal er een, aanvullend, natuurwaarden onderzoek worden gedaan conform de nieuwe Natuurwet 
(voorheen Flora en Faunawet) e.e.a volgens de Gedragscode Bestendig Beheer van Stadswerk. 
Mocht er beschermde flora en of fauna worden aangetroffen, dan zal een plan van aanpak worden 
opgesteld, hoe hiermee om te gaan. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Ruimtelijke Ontwikkeling, Wonen, Natuur en Milieu 
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